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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Hogy áll a 2. Pályázat Előkészítő Alap?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést
kívánok benyújtani Baráth Etele európai ügyekért felelős tárca nélküli miniszter úr részére . A
kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Uniós csatlakozásunk pénzügyi mérlegét egyértelműen az határozza meg, hogy milyen
hatékonysággal sikerül felhasználnunk a rendelkezésünkre álló uniós forrásokat . A PEA I .
nagy sikere miatt a Kormány részéről elhangzott az ígéret a PEA II . létrehozására. A Nemzeti
Fejlesztési Hivatal vezetői azt is kijelentették, hogy a PEA I . keretében a nagyszámú beadott
pályázat miatt nem nyertes, de támogatásra érdemes pályázatokat a PEA 11.-be változatlanul
be lehet majd adni. A források minél hatékonyabb felhasználása minden uniós tagország
elemi érdeke, mert ez határozza meg az unióval szembeni pozitív, illetve negatív mérlegét,
ezért kérném a következő fontos kérdések megválaszolását :

- Mikortól indult a PEA II . program?
- Hogyan vették figyelembe a PEA I . tapasztalatait a PEA II . esetében?
- Mekkora az igény a PEA II . indítására, hány pályázó nyújtotta be az igényét?
- Mekkora összegű uniós forrás áll rendelkezésre a PEA 11 .-re?
- Mekkora összegű hazai forrást különített el a Kormány a PEA 11 .-re?
- Mely konzorciumok fognak részt venni a PEA II . program keretében elfogadott

pályázatok megvalósításában?
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